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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli választ igényl ő kérdés !

dr. Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012 .
évi XXXVI . törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekrő l
szóló 10/2014., (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére kérdést kívánunk benyújtani
dr. Pintér Sándor belügyminiszterhez, mint a rendészetért felelős kormánytaghoz

„Megfelelően biztosítottak-e a polgárőr szervezetek működési feltételei? ”

címmel, amelyre a választ írásban kérjük.

Tisztelt Miniszter Úr !

A Honvédelmi és rendészeti bizottsághoz olyan jelzés érkezett, miszerint a polgár őrségeknél
egy ideje már akadozik a polgárőr igazolványok és jelvények elkészítése, kiadása. Az
állampolgári megkeresés szerint a polgárőr egyesületekben az a szóbeszéd járja, hogy a
fennakadást az igazolványok legyártására kötött szerz ődés felmondása okozza . A
megkeresésben további problémaként fogalmazódott meg, hogy a legtöbb polgár ő r
egyesületben nem biztosítják a törvényben el ő írt formaruházatot.

A polgárőrségről és a polgárőri tevékenység szabályairól szóló 2011 . évi CLXV. törvény 26 .
§-ának rendelkezései szerint a központi költségvetés jelent ős támogatást biztosít a polgárő r
szervezeteknek. Erre figyelemmel, valamint a rend őrségi szervekkel kötött megállapodások
révén a Belügyminisztérium szoros kapcsolatban áll az Országos Polgár őr Szövetséggel . A
törvény szerint a polgárőr formaruha és a fényvisszaverő mellény biztosítása (a költségek
megtérítésével vagy természetbeni juttatás formájában) kifejezetten kormányzati feladat .

Fentiekre figyelemmel az alábbi kérdéseket intézem Miniszter Úrhoz, mint a rendészetért
felelős kormánytaghoz:

• Természetbeni ellátásként vagy költségtérítés biztosításával gondoskodnak a
polgárőrök formaruha ellátásáról?

• 2015-ben hány formaruhát biztosítottak, illetve hány formaruha költségeit térítetté k
meg?

• Természetbeni ellátásként vagy költségtérítés biztosításával gondoskódnak a
polgárőrök fényvisszaverő mellénnyel történő ellátásáról?
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• 2015-ben hány fényvisszaverő mellényt biztosítottak, illetve hány fényvisszaver ő
mellény költségeit térítették meg ?

• A Belügyminisztérium észlelte-e, illetve kapott-e olyan jelzéseket, miszerint akadozi k
a polgárőrök formaruhával, illetve fényvisszaver ő mellénnyel történő ellátása? Ha
igen, kérem, tájékoztasson, hogy információik szerint mi okozza az ellátás i
problémákat, és milyen intézkedéseket tettek ezen akadályok elhárítása érdekében !

• A Belügyminisztérium észlelte-e, illetve kapott-e olyan jelzéseket, miszerint akadozi k
a polgárőr igazolványok elkészítése és kiadása? Ha igen, kérem, tájékoztasson, hog y
információik szerint mi okozza az ellátási próblémákat !

Budapest, 2016 . február 17 .
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